
Z á p i s  
 

ze zasedání představenstva Svazku obcí Podoubraví, které se uskutečnilo dne 7. 6. 2023 od 

10:00 v malé zasedací místnosti MěÚ v Chotěboři. 

 

 Přítomni:   Miloš Starý   Sobíňov 

  Dagmar Vaňková  Jeřišno 

   Ing. Bohumír Nikl  Ždírec nad Doubravou 

  Ing. Karel Musílek  Maleč 

    

Omluven:   Petr Bárta   Vepříkov 

   Ing. Ondřej Kozub  Chotěboř 

   Václav Venhauer  Libice nad Doubravou 

 

Program setkání: 

1) Schválení programu  

2) Ověřovatelé zápisu 

3) Stanovisko k nabídce členství v destinační společnosti VYSOČINA WEST, z. s. 

4) Různé 

5) Diskuse 

6) Závěr  

  

1) Schválení programu 
Předseda zahájil jednání v 10:00 hod. a přítomné seznámil s navrženým programem.  

K navrženému programu jednání nebyly vzneseny žádné připomínky, proto navrhl hlasovat o 

schválení předloženého programu jednání. Zapisovatelkou jednání představenstva dne 7. 6. 2023 

navrhl Soňu Zvolánkovou. 

 

Usnesení 14: Představenstvo schvaluje program a zapisovatele zasedání představenstva SVOP. 

Pro: 4  Proti: 0  Zdržel: 0 

 

2) Ověřovatelé zápisu 

Dagmar Vaňková – starostka Jeřišno 

Ing. Bohumír Nikl – starosta Ždírec nad Doubravou 

 

Usnesení 15: Představenstvo schvaluje ověřovatele zápisu. 

Pro: 4  Proti: 0  Zdržel: 0 

 

3) Stanovisko k nabídce členství v destinační společnosti VYSOČINA WEST, z. s.  

Představenstvo projednalo podmínky členství v destinačním managementu Vysočina West, z.s.., 

možnosti spolupráce a výši členského poplatku, který by činil 15 000 Kč na rok. Na toto téma 

proběhla diskuse. Představenstvo zatím nedoporučuje členství v destinační společnosti Vysočina 

West, z.s. vzhledem k nejistotě financování a současné ekonomické situaci.  

 

Usnesení 16:  

Představenstvo nedoporučuje Valné hromadě schválit členství v destinační společnosti Vysočina 

West, z.s. 

Pro: 4  Proti: 0  Zdržel: 0 

 

 



4) Různé 

 

a) Systém chytré evidence odpadů 

Předseda informoval o aktuální situaci v rámci společné žádosti o dotaci z OPŽP. V současné 

době není jisté, že bude výzva na podzim vypsána. Stále nejsou schváleny ty zásadní dokumenty 

pro vyhlašování dalších výzev, více budeme vědět koncem června. Přehled požadavků máme již 

připraven vč. dokumentů k vypracování Analýzy produkce odpadů. Dle domluvy s Ing. 

Hoškovou začnou na všem pracovat až budou vědět termín vyhlášení výzvy. 

 

Dále předseda uvedl, že jsme u firmy AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. objednali čipování 

nádob na papír a plasty o objemu 1100 l dle jejich cenové nabídky ze dne 16. 3. 2023. Označení 

nádob bylo projednáno na Valné hromadě SVOP, která se konala dne 28. 3. 2023 ve Slavíkově, 

v bodu Různé, b) „Systém chytré evidence odpadů“.  

 

AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. (provozovna Žďár nad Sázavou) má již objednané čipy a 

příslušenství k nim, přibližně během prázdnin mohou rozjet čipování nádob na papír a plasty. Do 

té doby by měly mít obce vyměněné staré nádoby. AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. 

(provozovna Žďár nad Sázavou) před realizací připraví harmonogram čipování, který rozešle na 

jednotlivé obce, aby starostové a starostky věděli přesný termín realizace u nich v obci. 

 

Usnesení 17:  

Představenstvo bere na vědomí informace v rámci programu OPŽP 2021 – 2027 a aktuální stav 

ohledně přípravy čipování nádob.  
Pro: 4  Proti: 0  Zdržel: 0 

 

b) Cykloturistická aplikace „Na kole i pěšky“ 

Předseda představil přítomným cenovou nabídku na roční prezentaci pro mikroregiony 

v cykloturistické aplikaci „Na kole i pěšky“ pro chytré telefony a tablety ve výši 25 000 Kč.  
 

Usnesení 18:  

Představenstvo neschvaluje nabídku prezentace v cykloturistické aplikaci „Na kole i pěšky“ 

z důvodu současné ekonomické situace. 

Pro: 4  Proti: 0  Zdržel: 0 

 

5) Diskuse 

Diskusi vedli členové Představenstva ke každému bodu zvlášť. 

 

 

6) Závěr  

Předseda poděkoval přítomným za účast na představenstvu SVOP.  

 

Ověřil: Dagmar Vaňková – starostka Jeřišno 

Ověřil: Ing. Bohumír Nikl – starosta Ždírec nad Doubravou 

 

V Chotěboři 7. 6. 2023   Zapsal: Soňa Zvolánková, DiS. 


